


Geacht College van B&W, 

Namens de WTC Woerden doen wij nogmaals een dringend beroep op het Collega om budget 

beschikbaar te stellen om de, reeds bij het College bekend, verkeers- en veiligheidsprobleem op te 

lossen op en rondom de wielerbaan op Sportpark Cromwijck. 

Verschillende keren is dit onderwerp onder de aandacht gebracht door de WTC en er zijn in het 

verleden teveel ongelukken gebeurt om dit probleem zomaar op de achtergrond te drukken. 

De WTC gebruikt de wielerbaan om te trainen met de jeugd, wedstrijden te rijden met de jeugd en 

de overige leden. Tijdens deze trainingen en/of wedstrijdjes moeten de overige gebruikers van het 

Sportpark de wielerbaan oversteken met gevaarlijke situaties tot gevolg. 

Op dit moment mogen we weer gaan beginnen na ruim een jaar te hebben stilgelegen, echter is het 

verkeersprobleem en de veiligheid nog niet opgelost. 

Namens de WTC heb ik het verzoek ingediend om een brug aan te leggen wat deel uit gaat maken 

van het parcours zodat de fietsers kunnen blijven rijden en de overige gebruikers op een veilige 

manier de sportaccommodatie kunnen bereiken en verlaten. 

Gemeente Woerden heeft het sporten hoog in het vaandel staan en stimuleert de jeugd om te 

bewegen maar kan de veiligheid niet garanderen. 

 

Hierbij verzoeken wij het college nogmaals dringend, serieus te kijken naar een oplossing voor er nog 

meer ongelukken gebeuren en de kosten voor deze brug op te nemen in de begroting en dit 

belangrijke punt als agendapunt op te nemen. 

Namens de WTC Woerden 

 – voorzitter. 
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